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31. august 2017 ble det avholdt drøftings- og informasjonsmøte mellom administrasjonen og 

tjenestemannsorganisasjonene.  

Tilstede:    

Fra organisasjonene   Fra administrasjonen 

Mona Sinding Larsen Akademikerne  Tore Hansen 

Margaret Ford (bisitter) Akademikerne  Geir Haugstveit 

Anders Schjelderup Lyng NTL  Live K. Pedersen 

Cecilia Novas (bisitter) NTL  Ellinor Dalbye Kasahara 

Erik Dahlgren FF  Nina Waaler 

Eldbjørg Marie Schön (bisitter) FF  Line Haugen 

Liv Ingunn Bråten YS  Sverre Molandsveen 

Gro Lene Strand (bisitter) YS  Ina von Lukas 

   Anders Dahle 

Hovedverneombud    

Marthe Eikum-Tang    

HR-direktør Geir Haugstveit ledet møtet. 

STYRESAKER: 

51-2017 Søknad om akkreditering og etablering av masterstudium i bygg- og 

konstruksjonsteknikk, 120 studiepoeng  – drøfting (IDF-sak 4-2017-09-01) 

Prorektor for utdanning, Nina Waaler, orienterte. 

Organisasjonene pekte på at saken ikke hadde blitt drøftet lokalt ved Fakultet TKD på ordinært vis. 

Da man hadde oppdaget at saken ikke var drøftet var det foretatt drøfting pr. epost uten at noen av 

organisasjonene hadde kommentarer. Dette ble akseptert for denne gang, men NTL understreket 

fysiske møter må være normalen. 

Parat stilte spørsmål om antall studieplasser tilknyttet studiet og prorektor Waaler skulle følge opp i 

forhold til fakultetet. 

Organisasjonene støttet administrasjonens forslag til vedtak. 

53-2017 Overtakelse av majoritetseierskap i Studiesenteret.no AS – drøfting (IDF-sak 3-2017-

09-01) 

Tore Hansen redegjorde for saken. FF stilte spørsmål som Hansen besvarte.  

Organisasjonene støttet forslaget. 

54-2017 Prolongering av dagens organisering av Senter for velferds- og arbeidslivsforskning – 

drøfting (IDF-sak 2-2017-08-31) 

Ellinor Dalbye Kasahara redegjorde for saken. SVA har behov for å beholde sin særegne 

organisasjonsform som ble vedtatt som en overgangsordning ett år lenger enn opprinnelig vedtatt. 

Det vil da være samsvar med det som er vedtatt for SIFO og NIBR. 

Organisasjonene støttet administrasjonens forslag til vedtak. NTL mente at arbeidet med overgang til 

annen organisasjonsform allerede burde vært igangsatt. Det er særlig viktig at man ser på den høye 

bruken av fungeringer i stillinger. 


